
                                                       

                                                                       

                                                               

Møde  Onsdag den 17. januar 2024 kl. 18:00 

Afholdes hos Lone, Trankærgårdsvej 80 

Deltagere  Bestyrelsens medlemmer og suppleanter 

Afbud Jan og Peer 
 

Dagsorden 
 

1. Bemærkninger til den udsendte dagsorden 
 

2. Kassereren 

• Generel orientering fra kassereren 

• Balance 2023 

• (Budget 2024 behandles under punkt 7) 

 

3. Grønne områder 

• Generel status 

• Status: Beskæring, hvor det er svært at komme til med plæneklipperen 

• Status: Opbinding af træer ved trankærlund / Rosenhaven 

• Status: Beskæring af egetræ ved bocenter 

• Reparation af græs ved stamvejen/marken 

• OBS på evt. skader på græs efter ”fremmede” sneryddere ved Bocenter og ældre 
boliger. 
 

4. Veje. Stier, skilte 

• Generel status 

• Vand på stien ved Kirsebærlunden 

• OBS: på evt skader på asfalt efter ”fremmede” sneryddere ved ældreboliger. 
 

5. Snerydning  

• Evaluering snerydning af veje 

• Evaluering snerydning af stier – Generelt 

• Evaluering snerydning af stier – Snestorm 3.januar 2024 

• Klager modtaget over snerydning 
 

(Hvis mindst ét medlem ønsker det, vil formanden forlade lokalet, mens evalueringen af 
snerydning af stier diskuteres. Dette sikrer at alle medlemmer frit kan udtrykke deres 
mening, på trods af at snerydningen varetages af SaltSne, som ejes af formandens søn) 
 

 

6. Hjemmesiden 

• Generel status 
 
 
 

  



 

7. Generalforsamling 2024 

• Fastlæggelse af dato 

• Budget 2024 

• Forventning til kontigent 2024 

• Medlemmer på valg Lissi, Kenneth - Jan 

• Forslag til vedtlgtsændring 

• Indkomne forslag (Deadline 15-01-2024) 
 
 

8. Kommende mødedage 
 

9. Eventuelt 

• Dronebilleder – Nye sne billeder (01-12-2024) 

• Plan for marken 

• Julefrokost 
 
 
 
 
 
Ad pkt. 1 
 
Der var ingen bemærkninger til den udsendte dagsorden. 
 
Ad pkt. 2 
 

• Bestyrelsen gennemgik den udsendte balance for 2023. 

• Der er lavet en aftalekonto med Nordea vedr. renter på vejfondskontoen, der gælder i ½ år. 
 
Ad pkt. 3. 
 

• Vestervig er i gang med at beskære træerne. 

• Beskæring af egetræer ved Bostedet er afsluttet, så punktet kan lukkes. 

• Opbinding af træer ved Trankærlund / Rosenhaven er afsluttet. 

• Der er intet nyt vedr. beskæring af egetræ ved Bostedet / Sportspladsen, så den kan lukke.   

• Vedr. reparation af græs ved stamvejen / marken, Thomas har bedt om tilbud fra Christian 
Vig, det burde være afsendt, men endnu ikke modtaget 

• Der kan p.t. ikke gøres noget ved de skader der er sket efter ”fremmede” sneryddere ved 
Bocenter og ældre boliger, da der stadig er sne. 

 
Ad pkt. 4 
 

• Der løber vand indtil nr. 93 og 95 på Kirsebærlunden. Kenneth er i dialog med Th Service 
vedr. problemet. 

• Vi afventer situationen efter skader på asfalt efter ”fremmede” sneryddere ved ældreboliger, 
når sneen er smeltet. 

 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
Ad pkt. 5 
 

• Under de givne omstændigheder er vejene blevet ryddet og saltet som aftalt. 

• Under snestormen den 3/1 2024, var det svært at få ryddet stierne, da der var sket en materiel 
skade, men Christian gjorde hvad han kunne. 

• Der er kommet en klage fra en beboer vedr. snerydning. Under de givne omstændigheder 
med snestorm, blev der gjort, hvad Anlægsgartneren Aros og Christian Vig Sand kunne. 

 
Ad pkt. 6 
 

• Efter der er åbnet for udenlandske IPadresser er der kommet nogle kommentarer/phi-
sing/reklame indlæg til vores hjemmeside. P.t. kan det håndteres af Thomas. 

  
 
Ad pkt. 7 
 

• Generalforsamling 2024 bliver den 16. april 2024. 

• Bestyrelsen gennemgik det udsendte budget for 2024. 

• Der vil ikke blive kontingentforhøjelse i 2024. 

• Der er 3 bestyrelsesmedlemmer på valg: 
Jan – modtager ikke genvalg 
Kenneth – modtager ikke genvalg 
Lissi – modtager genvalg. 
Bestyrelsen håber, der er nogen, der vil stille op til bestyrelsen. 

• Forslag til vedtægtsændring  

• Der er ikke indkomne nogen forslag, der var deadline den 15-01-2024, iflg. vedtægterne. 
 
Ad pkt. 8 
 
Næste møde: den 20. februar 2024 hos Mads. 
 
Ad pkt. 9 

 

• Vi afventer billeder af snelandskabet i Tranbjerg 

• Der er intet nyt vedr. plan for marken 

• Julefrokosten er den 26. januar 2024  
 
 
 
 

 
 
 


